
Referat fra bestyrelsesmøde den 13. november 2017. 

 

Mødetidspunkt 18.00 – 21.00. 

Deltagere: Morten Bundgaard, Keld Olsen, Søren Schulz Clausen, Ole Frantz Hansen, Kurt Ejby 

Christensen, Kim Nielsen og Lene K. Beenfeldt. 

Afbud: Jonna Kobæk og Pia Møller-Nielsen. 

 

Pkt. 1: Nyt fra aktivitetsudvalget. Søren Schulz Clausen informerer: 

 

- Det blev oplyst, at Karen Høst Poulsen og Steen T. Nielsen tiltræder som nye medlemmer i 

udvalget. 

- Vedr. løb i Bygholm skov i februar 2018 står Søren S. Clausen for dette arrangement. 

- Heidi Topp arrangerer fællesspisning for klubbens medlemmer on/off. 

- 21/12  - juleafslutning – Køkkenudvalget kontaktes. 

- 2412 løbet; Morten Bundgaard er tolvholder på løbet. Åbjerg Skovvej lukkes i år. Atlètica er 

behjælpelig med det praktiske. 

- Klubaften den 7/2-2018 hos Runners High; Heidi Topp står for dette arrangement. 

- Klubtur foråret til Itzehoe; bestyrelsen skal træffe afgørelse om, hvad klubture må koste. 

Bestyrelsen vurderer de enkelte løb særskilt. 

- Bilag vedlægges fra aktivitetsudvalget. 

 

Pkt. 2: Nyt fra FysioDanmark – Kurt E. Christensen informerer: 

Der vil blive afholdt event 3 gange i løbet af vinteren med relevante emner.  

Til eventet den 21/11-2017 sørger køkkenudvalget for en ostemad til deltagerne (Kim Nielsen er 

tovholder). 

 

Pkt 3.: Nyt fra PR udvalg – Morten Bundgaard informerer: 

Morten Bundgaard fremlagde folder om Atlètica til bestyrelsens medlemmer til gennemsyn. 

Eventuelle ændringer til Atlètica folder sendes til Morten senest i næste uge. 

Punkt. 4: Nyt fra mulig ungdomstræning – Morten Bundgaard informerer: 

Klubben har 2 potentielle ungdomstrænere; Julie og Maddie samt muligvis en mere. Der etableres 

møde med trænergruppen, og først derefter søges efter nye medlemmer. Træningsopstart evt. 

mandag og onsdag for de 13-17 årige, der så senere kan deltage på hold tirsdag og torsdag. 



Pkt. 5: Nye mødedatoer. 

Bestyrelsesmøde den 8. januar 2018 kl. 18.00 – Lene K. Beenfeldt sørger for bespisning. 

Bestyrelsesmøde den 19. februar 2018 kl. 18.00. 

Generalforsamling den 21. marts 2018. 

 

Pkt. 6: Eventuelt. 

Morten Bundgaard: I anledning af kommunevalg har Atlética og Freja skrevet til kommunen vedr. 

trapper og belægning. Brevet er sendt til Mogens Vase, Jørgen Juul og Hanne Damgaard. Morten 

B. har modtaget mail fra Hanne Damgaard, at der er bevilget penge til trapper. Morten B. vil blive 

kontaktet af Mogens Vase vedr. belægning. 

Morten Bundgaard har deltaget i konkurrence på Atlèticas vegne og har vundet 2 billetter til 

sportsevent i Herninghallerne den 6. januar 2018. Morten B. laver event til juleafslutning i klubben 

vedr. billetterne. 

Hvad er rabatterne på forårs-/sommertøj? – bestyrelsen træffer beslutning vedr. dette på næste 

møde i januar. 

Søren S. Clausen undersøger mulighederne for arrangement med HLLH/Juelsminde Runners et par 

gange om året. 

Mikael Kristensen undersøger foredrag med B.S. Christiansen og relevans for løbere. Når 

bestyrelsen har konkrete fakta, træffes beslutning vedr. tilskud til foredrag. 

Beskrivelse af træneransvar samt udvalg; Morten B. og Søren S. Clausen laver oplæg til næste 

møde den 8. januar 2018. 

 

Referent/Lene Katarzyna Beenfeldt 

 


